
باشگاه استقلال واکنشی رسمی به خبر 
جذب علیرضا بیرانوند داشــت و خبر 

رایزنی با او را تکذیب کرد.
به گزارش فوتبال 360، فصل نقل وانتقالات 
تابستانه هنوز آغاز نشــده اما با وجود آنکه 
لیگ بیست وچهارم هم به نقطه پایان کارش 
نرســیده، تیم های مختلف در مسیر تقویت 
فهرســت خود قدم های اولیه را برداشته اند. 
در این بین، با وجود عدم شــروع به کار بازار 

تابستانه، شایعات نقل وانتقالاتی به اوج خود 
رســیده و خبرهای ضدونقیض پرشــماری 
پیرامون بازیکنان مختلف مطرح شــده که 
یکی از بازیکنانی که در کانون توجهات قرار 
گرفته، علیرضا بیرانوند، دروازه بان شماره یک 
تیم ملی و تراکتور اســت. بیرانوند که فصل 
گذشته هم چهره ویژه بازار نقل وانتقالات بود 
و با فسخ قراردادی جنجالی از پرسپولیس به 
تراکتور رفت و همچنان خبر انتقال جنجالی 

او، ســوژه رسانه هاســت و پرسپولیســی ها 
دست بردار شکایت خود از بیرانوند نیستند، 
بازهم در کانون توجهات است. دروازه بان تیم 
ملی با وجود آنکــه 2 فصل دیگر با تراکتور 
قرارداد دارد، بازهم چهره ویژه بازار تابستانه 
شــده و شــایعاتی جنجالی درباره احتمال 
جدایــی علیرضا بیرانونــد از تراکتور بعد از 
قهرمانی به دست آمده در لیگ بیست وچهارم 

به گوش می رسد.

پالس های خاموش؛ از استوریِ 
حجازی تا اتمام قرارداد حسینی

علیرضا بیرانوند 2 روز قبل بود که در صفحه 
شــخصی خود تصویری در کنار قاب عکس 
ناصر حجازی منتشــر کرد که این استوری، 
خبرساز شد و شایعات جنجالی درباره احتمال 
انتقال او به استقلال افزایش پیدا کرد. در این 
بین، اتمام قرارداد حسین حسینی با استقلال 
و فصل پرنوسانی که او پشت سر گذاشته، بر 
احتمالات در زمینه انتقال بیرانوند دامن شده 
اما با این وجود، باشــگاه استقلال در آستانه 
پایان فصل و مســابقه حساســی که در جام 
حذفــی در پیش دارد، خبرهای منتشــره را 

تکذیب کرد.
هیچ مذاکره ای با بیرانوند نداشتیم

آبی پوشان در صفحه توییتری خود در واکنش 
به شایعات مطرح شده پیرامون انتقال علیرضا 
بیرانوند به اســتقلال عنوان کردند: »باشگاه 
اســتقلال هیچ مذاکره ای با علیرضا بیرانوند 
نداشــته و تلاش برخی رســانه ها در حاشیه 
سازی برای استقلال عجیب به نظر می رسد. 
پیشتر هم اعلام شده که لیست اسامی منتشر 
شده صحت ندارند و آن ها را در راستای برهم 
زدن تمرکز تیم برای جام حذفی می دانیم«. 
بعــد از این تکذیبیه، باید دیــد آینده کاری 
علیرضا بیرانوند چگونه پیش می رود و او فصل 
آینــده در کدام تیــم کارش را پیش می برد؛ 
آن هــم در حالی که خبرهــا در زمینه صدور 
حکم محرومیــت بیرانوند از ســوی کمیته 

استیناف روز به روز در حال افزایش است.

 هفته گذشته در مسابقات دوومیدانی 
قهرمانی بانوان کشور، مریم طوسی در 
غیاب فرزانه فصیحی قهرمان و در ماده 
۱۰۰ متر نماینده ایران در قهرمانی آسیا 
شد و به دلیل رکوردهای ضعیف پرش 
بانیزه، ایران نماینده ای در این ماده در 

کره جنوبی نخواهد داشت.
به گزارش ایرنا، مسابقات دوومیدانی قهرمانی 
بانوان کشــور با شــرکت 203 ورزشــکار 
به میزبانی گیــلان در روزهــای ۱۸ و ۱۹ 
اردیبهشت برگزار شد و تیم استان تهران با 
کسب ۹ مدال طلا، ۷ نقره و 3 برنز به عنوان 
قهرمانی رسید. در جریان این رقابت ها و در 
ماده 3000 متر بامانع، ســمیرا خداترس از 
استان خراسان رضوی با ثبت زمان 3:3۴.2۴ 
دقیقــه رکورد ملی بزرگســالان این ماده را 

شکست.
در همین ماده، هانیه شــه پری از اســتان 
خوزســتان با ثبت زمان ۱0:3۴.6۱ دقیقه 
رکورد ملی جوانان این ماده را بهبود بخشید. 
پریسا عرب نیز در ماده ۱0 هزار متر با ثبت 
زمان 3۴:۱0.6۱ دقیقه رکورد ملی این ماده 
را شکست. روز گذشــته نیز در ماده ۵000 
متر، هانیه شه پری از استان خوزستان با ثبت 

زمان ۱۷:2۴.۴2 دقیقــه رکوردملی جوانان 
این ماده را شکست.

نکته قابل توجه این مســابقات غیبت فرزانه 
فصیحی در مسابقات قهرمانی کشور بود که 
هادی ســپهرزاد در این زمینه گفت: وی در 
آخرین مسابقه آســیب دید و بعد از آن هم 
به سطح آمادگی لازم نرسیده بود تا در این 
مسابقات شــرکت کند و در کمیته اجرایی 
مشــخص می کنیم که آیا او به مســابقات 
قهرمانی آســیا کــه خرداد ماه امســال در 
کره جنوبی برگزار می شود، اعزام خواهد شد 

یا خیر.
بنابراین مریم طوســی که مدت هاســت در 
آمریکا در 200 متر مسابقه می دهد، توانست 
در مــاده ۱00 متر با رکــورد ۱۱.۴۸ ثانیه 
قهرمان شد و به حدنصاب ۱۱.۴0 فدراسیون 
دوومیدانی جهت اعزام به مسابقات قهرمانی 
آســیا در کره جنوبی بســیار نزدیک بود و 
شــانس اعزام به این مســابقات را در غیاب 
فصیحی خواهد داشت. حمیده اسماعیل نژاد 
هم با رکورد ۱۱.۷3 در رده دوم این مسابقات 

قرار گرفت.
همچنین مهســا میرزاطبیبی کــه همواره 
قهرمان پرش بانیزه ایران بود، نتوانســت در 

این مســابقات حتــی درده رده چهارم قرار 
بگیرد. فدراســیون دوومیدانی نیز به دلیل 
آنکه کســی تاکنون نتوانســته رکوردهای 
خوبی ثبت کند، ورزشکاران این ماده را جزو 

اعزامی ها به آسیا قرار نداده است. 
قهرمان این ماده در مسابقات قهرمانی کشور 
کیمیا فراهانی بود که 3.30 متر رکورد زده 
اســت و با رکورد آسیا خیلی فاصله دارد. در 
حالی کــه حدنصاب مورد نظر فدراســیون 

۴.۱۵ متر بود.
ریحانه مبینی نیز در پــرش طول با رکورد 

6.۴۷ متــر رکــورد زد کــه با حــد نصاب 
فدراسیون 6.۴۵ متر فاصله کمی دارد و جزو 

اعزامی ها خواهد بود.
ســارینا ساعدی قهرمان پرش سه گام ایران 
نیز در این مســابقات با رکورد ۱2.۴۸ متر 
نتوانست قهرمان شــود. هرچند نفر اول در 
این مــاده مریم کاظمی با پرش ۱2.۸2 متر 
هم نمی تواند جزو اعزامی ها باشد زیرا با حد 

نصاب فدراسیون ۱3.۵3 متر فاصله دارد.
مسابقات دوومیدانی قهرمانی آسیا از هفتم 
خرداد ماه در کره جنوبی برگزار خواهد شد.

واکنش صریح استقلالی ها به شایعات جنجالی

هیچ مذاکره ای با بیرانوند نداشتیم

رکوردهای ضعیف دلیل عدم اعزام دوومیدانی کاران پرتاب نیزه به آسیا

نساجی؛ امیدی که به لیگ یک تبعید شد

تیم فوتبال نســاجی پس از هفت فصل حضور در لیگ برتر بار دیگر به لیگ 
دسته اول سقوط کرد.

به گزارش  مهر، تیم فوتبال نســاجی مازندران پس از هفت ســال حضور در 
بالاترین ســطح فوتبال باشگاهی در ایران در فصل بیست و چهارم و پس از 
تغییرات مدیریتی و کادرفنی زیادی که در این تیم شکل گرفت در فاصله یک 
هفته مانده به پایان فصل جاری سقوط خود به لیگ دسته اول را قطعی کرد.

در فصل ۹۷–۹6 لیگ دسته اول فوتبال ایران، رقابت برای صعود به لیگ برتر 
به اوج هیجان رسید و سرنوشت تیم های مدعی تا آخرین هفته مشخص نشد. 
در آن مقطــع، تنها دو تیم جواز حضور در لیگ برتر را کســب می کردند و 

نساجی مازندران یکی از تیم هایی بود که برای این هدف تلاش می کرد.
هفته پایانی به طرز عجیبی حساس و نفس گیر بود؛ نساجی باید در ورزشگاه 
تختــی تهران به مصاف تیم ســقوط  کرده راه آهن می رفــت و برای افزایش 

شانس صعودش نیاز به بردی پرگل داشت.
 در ســوی مقابل تیم خونه به خونه بابل که در جدول جایگاه بهتری داشت، 

در خانه میزبان تیم برق شیراز بود.
حــدود 2۵ هزار هوادار نســاجی در ورزشــگاه تختی حاضر شــدند تا تیم 
محبوب شــان را در این بازی سرنوشت ساز همراهی کنند. نساجی در یکی از 
به یادماندنی ترین بازی های تاریخ خود، موفق شــد با نتیجه 6 بر صفر راه آهن 

را شکست دهد. 
این پیروزی با تفاضل گل بالا باعث شــد نساجی با امتیازی برابر با خونه به 
خونه، اما با برتری در تفاضل گل، جایگاه دوم جدول را به دست آورد و پس 

از 2۴ سال انتظار، دوباره به سطح اول فوتبال ایران بازگردد.
با صعود نســاجی مازندران به لیگ برتر، یکی از نخستین دغدغه های جدی 
باشگاه و مسئولان شهر، وضعیت ورزشــگاه خانگی این تیم یعنی استادیوم 
شــهید وطنی قائمشهر بود. این ورزشگاه از نظر ظرفیت و زیرساخت ها برای 
میزبانی مسابقات لیگ برتر مناسب نبود و همین مسئله باعث شد که خیلی 

زود برنامه ای برای بازسازی و به روزرسانی آن در دستور کار قرار گیرد.
بر اســاس ضوابط فدراســیون فوتبال و تایید ناظران کنفدراســیون فوتبال 
آســیا )AFC(، ورزشگاه های میزبان بازی های لیگ برتر باید دارای امکانات 
استانداردی از جمله سکوهای مناسب، نور کافی، اسکوربورد دیجیتال و سایر 

ملزومات حرفه ای باشند. 
به همین دلیل مســئولان شهری و اســتانی تصمیم گرفتند پروژه بازسازی 
ورزشگاه وطنی را آغاز کنند تا این استادیوم قدیمی بتواند در سطح لیگ برتر 

و در شأن هواداران پرشور نساجی ایفای نقش کند.
باشگاه نســاجی مازندران با تکیه بر پیشــینه ای قدیمی و ریشه دار، یکی از 

پرهوادارترین تیم های فوتبال ایران به شمار می رود. 
نظرســنجی های مختلف در سال های اخیر همواره نشان داده اند که این تیم 
از حمایت گســترده ای در میان هواداران فوتبال برخوردار اســت؛ هوادارانی 
که نه تنها در قائم شــهر بلکه در نقاط مختلف شــمال کشور و حتی در سایر 

استان ها نیز پراکنده اند.
محبوبیت نســاجی فراتر از مرزهای شهر میزبانش رفته و به یک برند مردمی 
تبدیل شــده اســت؛ تیمی که در هر کجای ایران به میدان می رود، می تواند 

روی حمایت پرشور تماشاگرانش حساب باز کند. 
یکی از شــاخصه های اصلی نســاجی، حضور پرتعداد و پرانرژی هواداران در 
بازی های خارج از خانه است؛ جایی که ورزشگاه ها با حضور آن ها رنگ و بوی 
خانگی به خود می گیرند و همین موضوع همواره مورد تحسین اهالی فوتبال 

قرار گرفته است.
فرهنگ هواداری در نســاجی از نسلی به نســل دیگر منتقل شده و همین 
عمق عاطفی باعث شــده تا این تیم در فوتبال ایران جایگاه ویژه ای داشــته 
باشد. بدون شک، حضور هواداران پرشمار و وفادار، یکی از سرمایه های اصلی 
باشــگاه نساجی به شــمار می آید که در بزنگاه های حساس، نقش مهمی در 

موفقیت های این تیم ایفا کرده اند.
نســاجی در فصل جاری رقابت های لیگ برتر که هفته پایانی آن در روز پنج 
شنبه 2۵ اردیبهشــت برگزار می شود چهار ســرمربی و دو مدیرعامل را به 

خود دید.
تیم فوتبال نســاجی مازندران در دو فصل اخیر نتوانسته انتظارات هواداران 
پرشــورش را برآورده کند. این تیم در بیشتر هفته های لیگ در پایین جدول 
حضور داشــت و همواره در معرض خطر ســقوط قرار گرفت؛ شرایطی که با 
توجه به سابقه، هواداران پرشور و انتظارات بالا از نساجی، برای طرفداران این 

تیم قابل قبول نبود.
در ابتدای فصل بیســت وچهارم لیگ برتر، سکان هدایت نساجی بار دیگر به 
ســاکت الهامی سپرده شــد؛ مربی ای که با قهرمانی در جام حذفی دو فصل 
پیش، محبوبیت قابل توجهی میان هواداران به دســت آورده بود. با این حال، 
الهامی در بازگشــت دوباره اش نتوانســت عملکرد قابل قبولی از خود به جا 

بگذارد و خیلی زود با چالش های فنی و حاشیه ای روبه رو شد.
الهامی که در سال های اخیر همواره مربی ای پرحاشیه شناخته شده، در این 
فصل نیز با حمایت مســتقیم رضا حدادیان، مالک باشگاه، چندین بار برکنار 
و مجدداً به نیمکت تیم بازگردانده شــد، اما ایــن رفت وآمدها نتیجه ای جز 

افزایش تنش ها و بی ثباتی برای نساجی به همراه نداشت.
پس از شکســت مقابل فولاد خوزســتان در هفته شانزدهم و بروز رفتارهای 
غیرحرفه ای از سوی الهامی، او با حکم کمیته انضباطی، پنج ماه از فعالیت های 

فوتبالی محروم شد و از سمت خود کنار رفت.
در پی این اتفاق، مسئولان باشــگاه ابتدا مصطفی صداقت دستیار الهامی را 
به عنوان ســرمربی موقت معرفی کردند و در ادامه ساوو میلوشویچ به عنوان 
سرمربی جدید نساجی معرفی شد؛ اما او نیز در تغییر شرایط تیم موفق عمل 
نکرد. با کاهش فشــارها و صدور حکم بخشــش از سوی فدراسیون فوتبال، 
ســاکت الهامی برای چندمین بار در این دو فصل، به عنوان سرمربی نساجی 

بازگشت.
این مربی در بازگشــت دوباره اش، نخستین بار در هفته بیست وهفتم مقابل 
خیبر خرم آباد روی نیمکت نشســت؛ دیداری که با شکســت یک بر صفر به 

سود حریف به پایان رسید.
پس از این نتیجه و اعتراض هواداران، الهامی به صورت نمایشــی استعفا داد، 

اما تنها یک روز بعد، دوباره به کار خود ادامه داد.
از ســوی دیگر، رضا حدادیان و برخی مدیران باسابقه باشگاه نیز بار دیگر با 
حضور در تمرینات تیم، حمایت خود را از کادر فنی اعلام کردند. اما این تکرار 
بی پایان از چرخه استعفا، ابقاء و حمایت های صوری، تاکنون نتوانسته تغییری 
در نتایج نســاجی ایجاد کند. نســاجی چی ها که از شرایط تیم خود ناراضی 
بودند در بازگشت الهامی اســتقبال خوبی از او نکردند به خصوص اینکه در 
هفته بیست و هشتم که آنها امیدوار به پیروزی تیم خود مقابل هوادار که هر 
دو تیم برای بقا تلاش می کردند، بودند اما شــاگردان الهامی با کسب نتیجه 
تســاوی از زمین بازی خارج شــدند و همین موضوع باعث شد تا الهامی بار 
دیگر از ســمت خــود کناره گیری کند و رضا مهاجــری به عنوان مدیرفنی 

)سرمربی( نساجی انتخاب شد.
نســاجی اما در هفته ما قبل پایانی لیگ برتر که باید از سد تراکتور قهرمان 
می گذشــت، با نتیجه تساوی 3 بر 3 تبریز را ترک کرد تا سقوط این تیم به 
دســته پایین تر قطعی شود.  نساجی از معدود باشگاه های خصوصی در ایران 
اســت که از همان ابتدای بازگشت به لیگ برتر به صورت خصوصی اداره شد 
اما در دو ســال اخیر همیشــه جزو تیم های مدعی سقوط به دسته پایین تر 
محســوب می شد و حالا امید شهر خســته )لقب تیم نساجی( باید در فصل 
آینده کار خود را در لیگ دســته اول دنبال کند و هواداران این تیم بار دیگر 

امیدوار به حضور تیمشان در بالاترین سطح فوتبال ایران باشند.

نگاه

حضور مشروط تیم ها 
در فصل جدید لیگ بسکتبال

به گفته رئیس ســازمان لیگ بسکتبال، تیم های متقاضی 
حضور در فصل جدید لیگ برتــر می توانند به زودی وارد 
نقل و انتقالات شــوند اما مشروط به اینکه به هیچ کجا و 

هیچ کسی بدهی نداشته باشند.
میثم علیپور رئیس سازمان لیگ بسکتبال در گفتگو با  مهر 
در مورد برنامه این ســازمان برای فصل جدید رقابت های 

لیگ برتر باشگاه های کشور توضیح داد.
وی با یادآوری اینکه فصل اخیر مسابقات که هفته گذشته 
با قهرمانی شــهرداری گرگان به پایان رســید از ۱۹ مهر 
۱۴03 آغاز شد، گفت: قصد داریم فصل جدید را اوایل مهر 
آغاز کنیم، البته زمان دقیق باید در مجمع ســازمان لیگ 
مطــرح و در مورد آن تصمیم گیری شــود اما برنامه کلی 

این است که مسابقات امسال در این بازه زمانی آغاز شود.
رئیس سازمان لیگ بسکتبال یاد آور شد: فصل گذشته را با 
۱۱ تیم آغاز کردیم و بعد از چند هفته با اضافه شدن ذوب 
آهن تعداد تیم ها به ۱2 تیم رسید. در میانه نیم فصل فولاد 
هرمــزگان انصراف داد و در پایان فصل هم آینده ســازان 
ســقوط کرد. بدین ترتیب ۱0 تیم در فهرســت لیگ برتر 
باقــی ماندند. از طرفی دو تیم کامیاران و کاله تهران هم از 
لیگ دسته اول صعود کردند. بنابراین علی الحساب ۱2 تیم 
بــرای فصل جدید داریم که البته تا زمانیکه اعلام آمادگی 
رسمی صورت نگیرد و قراردادی منعقد نشود، حضورشان 

قطعی نیست.
وی با اشاره به هجمه هایی که فصل اخیر لیگ برتر پیش از 
آغاز مسابقات با آنها روبرو بود، ادامه داد: برای اینکه نهایی 
شدن تعداد تیم ها به میانه فصل کشیده نشود، پنجره نقل 
و انتقالات تیم ها را زودتر باز می کنیم تا تیم های متقاضی 
حضور در لیگ وارد عرصه شــوند و اینگونه مشخص شود 
که کدام یک برای شــرکت در فصل جدید مصمم هستند 
و برنامه دارند. تیم هایی که در نقل و انتقالات فعال نباشند 
قاعدتا برنامه ای برای ورود به لیگ برتر ندارند. بنابراین می 
توانیم در مورد درخواست دیگر تیم ها برای جایگزین شدن 

فکر و بررسی داشته باشیم.
بــه گفته علیپور با لحاظ کردن زمــان موردنظر برای آغاز 
فصل جدید لیگ برتر بسکتبال )اوایل مهر(، از اواخر خرداد 
یا اواســط تیر تیم ها مجاز به نقل و انتقالات بازیکنان می 
شــوند. البته که حضور در این فصل الزاماتی دارد، اینگونه 
نیســت که هر تیمی از ۱2 تیم فهرست لیگ برتری )۱0 
تیم باقی مانده از فصل قبل به علاوه 2 تیم صعود کرده از 

لیگ دسته اول( با هر شرایطی وارد نقل و انتقالات شوند.
رئیس ســازمان لیگ بســکتبال تاکید کرد: در این زمینه 
تســویه حساب شرط اصلی اســت، تیم هایی که متقاضی 
حضور در فصل جدید لیگ برتر بسکتبال هستند باید طبق 
قراردادهای شان با تمام مربیان و بازیکنان فصل قبل خود 
تسویه حساب کرده باشــند و به فدراسیون بسکتبال هم 
بدهی نداشته باشــند یعنی ورودیه سال قبل را پرداخت 
کرده باشند. در این صورت می توانند بازیکنان مورنظرشان 
را جذب کنند و سازمان لیگ هم قرارداد آنها را ثبت رسمی 
و اقدام به صدور کارت می کند. علیپور در مورد اینکه »از 
وضعیت بدهی تیم ها به بازیکنان و مربیان مطلع هســتید 
و اینکه آیا همه تیم ها ورودیه ســال گذشــته را پرداخت 
کــرده اند و از این حیث بدهی ندارند؟«، گفت: به هر حال 
پرونده مالی تیم ها را در اختیار داریم، تیم ها هم از شرایط 
خود مطلع هســتند. لازم باشــد موارد موردنیاز را به خود 
تیم ها یادآور می شویم. وی تصریح کرد: سال گذشته برای 
آغــاز لیگ برتر با چالش های زیادی مواجه بودیم که نباید 
برای فصل جدید تکرار شوند. قطعا اجازه نمی دهیم اینبار 
وضعیت تیم ها و حضورشان در فهرست مسابقات به دقیقه 
۹0 برســد. به همین دلیل نقل و انتقــالات را زودتر آغاز 
می کنیم. خودِ تیم ها هم باید زودتر وضعیت شان را برای 
حضور در لیگ برتر بر اســاس شرایط لحاظ شده )تسویه 

حساب( مشخص کنند. 

جودوکاران ایرانی 
بینا از آب درآمدند؟

مســابقات جهانی پاراجودو در حالی از روز سه شنبه 23 
اردیبهشت در قزاقســتان برگزار می شود که جودوکارانی 
ایرانــی به دلیل عدم تایید کلاس بندی پزشــکی آن ها از 

سوی فدراسیون جهانی، از مسابقات حذف شدند.
به گزارش ایسنا، مسابقات جهانی پاراجودو در حالی از روز 
سه شنبه 23اردیبهشت در قزاقستان برگزار می شود که از 
ایران محمدرضا خیرالله زاده جودوکار مثبت ۱00 کیلوگرم 
و علیرضا خجســته منهای ۷0 کیلوگرم دو ورزشــکاری 
هستند که به همراه محمدرضا حاج یوسف زاده )سرمربی( 
و علیرضا امینی )مربی( از ســوی فدراســیون نابینایان و 
کم بینایان عازم این رقابت ها شــده بودند که به دلیل عدم 
دریافت کلاس بندی پزشکی از سوی پزشکان فدراسیون 

جهانی، مسابقات را از دست دادند.
محمدرضا خیرالله زاده در حالی در این مســابقات شرکت 
کرده بود که در مسابقات جهانی 2022 باکو موفق به کسب 
مدال نقره شده بود که از سوی فدراسیون جهانی دوپینگ 

او مثبت اعلام شده بود.
او در بهمــن ۱۴03 بعــد از پایان محرومیتــش دوباره به 
اردوی تیم ملی دعوت شــد و مسابقات جهانی قزاقستان 

اولین تورنمنت او بعد از محرومیتش بود.
علیرضا خجســته نیز که از نظر کلاس بندی پزشکی در 
گروه B3  قــرار دارد از نظر اتحادیــه جهانی جودو چون 
معلولیت کمتری دارد مشــکلی برای شرکت در مسابقات 
افراد ســالم نداشت و چند سالی اســت که در جودو افراد 
ســالم فعالیت می کند. او در بازی های آسیایی جاکارتا در 
مسابقات افراد ســالم نیز حضور داشت اما موفق به کسب 

مدال نشده بود.

بسکتبال

جودوکاران
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لخ  پوزنان و ســعید  ایرانــی  وینگر 
ایرانی  گلزنان  بهترین  ســحرخیزان 
شاغل در فوتبال اروپا در فصل ۲۰۲۵-

۲۰۲۴ هستند.
به گزارش ایســنا، رقابت های باشگاهی در 
اروپا به هفته های پایانی نزدیک و رفته رفته 
چهره تیم های قهرمان مشــخص می شوند. 
به بهانه نزدیک شــدن به پایــان این فصل 
از رقابت هــای باشــگاهی )202۴-202۵( 
ایرانی  لژیونرهــای  گلزن ترین  بــه  نگاهی 

شاغل در باشگاه های اروپایی انداخته ایم.
در شرایطی که در ســال های اخیر مهدی 
طارمی توانســته بــود گلزن تریــن ایرانی 
فوتبال اروپا باشد، این بار یک چهره جدید 
در صدر قرار گرفته اســت. علی قلی زاده در 
فصل جاری 32 بازی برای لخ پوزنان انجام 

داده، هشت گل زده و شش پاس گل هم به 
هم تیمی هایش داده است.

گلزنــی در تمامــی رقابت هــای رســمی 
باشگاهی

علی قلی زاده )لخ پوزنان/لهستان( 3۱ بازی، 
۸ گل

سعید ســحرخیزان )اورنبورگ/روسیه( 2۸ 
بازی، ۸ گل

محمد محبی )روستف/روســیه( 20 بازی، 
6 گل

مهدی طارمــی )اینتر/ایتالیا( ۴۱ بازی، 3 
گل

محمدجواد حسین نژاد )دینامو ماخاچ قلعه/
روسیه( 2۷ بازی، 3 گل

 20 )هیرنفین/هلند(  جهانبخــش  علیرضا 
بازی، 3 گل

گلزن ترین ایرانی شاغل در اروپا

نخستین جداشده سرشناس النصر در تابستان مرهمی برای ناکامی های کیلیان ام باپه
طبق اعلام رسانه های عربی 
با ســران  آیمریک لاپورته 
النصر برای جدایی به توافق 

نهایی رسید.
بــه گــزارش ایســنا، بــه نظر 
می رسد النصر با توجه به فصل 
ناامیدکننده ای که ســپری کرد 
تغییرات زیادی در تابستان پیش 
رو خواهد داشــت. پیش از این 

رسانه های عربستانی اعلام کردند که کریستیانو رونالدو از وضع کنونی تیمش به هیچ عنوان 
راضی نیست و خواستار فسخ قرارداد چهار بازیکن خارجی کنونی و جایگزین کردن آنها با 
بازیکنان سرشــناس شده است. آیمریک لاپورته در لیست قرمز کریستیانو رونالدو حضور 
 scores36۵ داشــت. بازیکن پرتغالی خواستار فسخ قرارداد لاپورته شده بود. طبق اعلام
باشگاه النصر با آیمریک لاپورته برای فسخ قرارداد به توافق نهایی رسیده است و این مدافع 

اسپانیایی نخستین جداشده سرشناس این تیم به شمار می آید.
النصر با هدایت استفانو پیولی نمایش ناامیدکننده ای در فصل جاری داشته است و نه تنها 
فصل را بدون جام به پایان خواهد رساند بلکه حتی شانس کمی برای کسب سهمیه لیگ 

نخبگان آسیا دارد.
به احتمال خیلی زیاد خود پیولی هم از کار برکنار شــود و ظاهرا کریســتیانو رونالدو نام 

زین الدین زیدان را برای جایگزینی پیولی به سران النصر ارائه کرده است.

بهترین  مادرید  رئال  ستاره 
فرانسه  فوتبال  سال  لژیونر 

شناخته شد.
بــه گــزارش ایســنا، ام باپه در 
نخســتین فصل حضــورش در 
رئال مادرید نمایش درخشــانی 
داشته اســت. او به همین دلیل 
جایــزه بهترین بازیکــن لژیونر 
فوتبال فرانسه را در سال 202۴ 

به دست آورد. این بازیکن فرانسوی تاکنون 3۹ گل با پیراهن رئال در رقابت های مختلف 
به ثمر رسانده است که در تاریخ باشگاه مادریدی یک رکورد به شمار می آید. پیش از او 
هیچ بازیکنی حتی کریســتیانو رونالدو، بهترین بازیکن و گلزن تاریخ رئال، هم نتوانسته 

بود در نخستین فصل حضورش در رئال به این آمار برسد.
این مهاجم فرانسوی با هت تریک در ال کلاسیکو شمار گل هایش در لالیگا را به عدد 2۷ 
گل رساند تا بالاتر از روبرت لواندوفسکی در صدر جدول بهترین گلزنان لالیگا قرار گیرد. 
البته درخشــش ام باپه فردی بوده؛ چرا که رئال در فصل جاری ناامیدکننده ظاهر شده 

است و به احتمال خیلی زیاد فصل را بدون جام به پایان برساند.
ام باپه با پشــت سر گذاشتن بازیکنان مثل ســالیبا از آرسنال، کونده از بارسلونا، میشل 
اولیســه از بایرن مونیخ و مایک مانیان از میلان عنوان بهترین لژیونر فوتبال فرانســه را 

به دست آورد.

 در شــرایطی که گفته می شد تیوی 
بیفوما، ستاره استقلال خوزستان راهی 
یکی از تیم های سپاهان یا پرسپولیس 
می شود، او در آستانه پیوستن به فولاد 

با قراردادی دو ساله است.
به گــزارش ایرنا، تیــوی بیفوما که یکی از 
ســتاره های لیگ بیســت وچهارم بود و در 
راهی  درخشید،  استقلال خوزستان  ترکیب 
فولاد می شود تا زیر نظر یحیی گل محمدی 

بازی کند.
بیفومــا در هفته هــای اخیر از دو باشــگاه 
ســپاهان و پرســپولیس پیشــنهاد بازی 
دریافت کرد و حتی گفته می شــد کارش با 
پرسپولیس تمام شده، اما در نهایت به این 
دو پیشنهاد پاسخ منفی داد. گفته می شود 
قرارداد بیفوما با فولاد دو ســاله است و این 
باشــگاه بعد از پایان هفته سی ام لیگ برتر 

از ستاره جدید خود رونمایی خواهد کرد.

قرارداد دو ساله بیفوما با فولاد


